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Folketingets Lovsekretariat 

Christiansborg 15. juni 2017 

Svar på spørgsmål S 1285 af 7. juni 2017 stillet af Flemming 
Møller Mortensen (S) 

Spørgsmål 

Mener ministeren, at 6-by samarbejdets forslag om kommunalt ansatte læger mest 

naturligt henhører under det arbejde, som Udvalget om det sammenhængende 

sundhedsvæsen afrapporterer om i denne måned, eller under arbejdet med rege-

ringens bebudede sammenhængsreform, der skal fremlægges primo 2018? 

 

Svar 

Jeg er ikke – modsat spørgeren – så optaget af, hvad der hører under det ene eller 

det andet. I regeringen fører vi én samlet politik. Vi er helt grundlæggende opta-

gede af at skabe det bedst mulige sundhedsvæsen for borgerne med sammenhæn-

gende patientforløb og lægedækning over hele landet. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Sophie Løhde 

Minister for offentlig innovation 

 2016-17
S 1285 endeligt svar 
Offentligt
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